

XM 系列型煤压球机

XM series coal briquette machine



XM 系列型煤压球机 > >

XM 系列型煤压球机专业针对各种煤粉、焦粉、兰炭等粉状物料来进行压制，使之成型。由于是对辊强制挤压，故所出产品具有密度大，强度高，硬度高的三高特点。压辊采用 65Mn 和耐磨合金材质（专利技术）由我公司精心研制用特殊紧密铸造工艺而生产，独家专有，唯有这种材质才解决了长期以来压程不耐磨的核心问题，使使用寿命延长了 3-4 倍。我公司科技人员通过调查研究，多次试验，掌握了大量的实践经验，针对不同物料的生产需求，来推荐不同型号的型煤压球机来满足生产需求。

XM series coal briquette machine

The XM series coal briquette machine specialize in pressing various powder material, like coal, coke, and semi-coke, etc. Due to double rollers forced squeezing, the discharged briquettes have features of high density, high strength and high hardness. Roller material adopts 65Mn and wear-resistant alloy material(patent technology).This alloy roller is processed through special hard-packed casting technique, exclusively. Only by this material can we solve the key problem of roller not wearable all the time and make its lifetime extend 3-4 times. Our technical workers have mastered lots of practical experience research, study and numerous testing. They are very happy to instruct you right models to meet production line according to different materials.

主要技术参数 / Main technical parameter

型号 Model	减速机 Reducer	速比 Ratio	压车辊尺寸(mm) Roller Size	主轴转速(r/min) Main Shaft Speed	配用动力(kw) Matched Power	产量(t/h) Capacity	加压方式 Pressure type
XM290	ZQ350	1:31.5	290*200	12-14	5.5	0.9-1.0	恒压 Constant Pressure
XM360	ZQ350	1:31.5	360*250	12-14	7.5	1.5-2.0	恒压 Constant Pressure
XM400	ZQ400	1:31.5	400*250	12-14	7.5	2.5-3.5	
XM430	ZQ400	1:31.5	430*250	12-14	11	3.5-4.5	液压 Hydraulic Pressure
XM500	ZQ650	40.17	500*470	10-12	37	7.5-8.5	
XM650	ZQ850	40.17	650*470	9-11	45	9-10	
XM750	ZQ1000	48.57	750*570	9-11	90	13-14	
XM850	ZQ1250	50	850*570	8-10	110	15-17	

注
Remarks 1、以上产能都是按照比重为 0.8, 球团尺寸: $\phi 50 \times 33\text{mm}$
Above capacity is based on material specific gravity 0.8, briquette size: $\phi 50 \times 33\text{mm}$

- 2、压辊材质有 65Mn, 高铬合金, 九铬二铝等
Roller material is 65Mn, high chrome alloy and 9Cr2Mo
- 3、针对不同物料会对以上设备进行调整, 来满足用户生产需求
According to different material adjust machine parameter to meet customer production